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Referat SU, 18.3.24 

 

Flekkerøy, 19.03.2024 

 

Til stede 

Ingunn Abusdal Røsok (FAU-leder), Linus Lindebø Mattingsdal (elev), Emma Othilie 

Jørgensen (elev), Nicolai Østeby (politisk representant) Kari Gunn Emmeltun (andre 

ansatte-representant), Tormod Lien (rektor og referent) 

 

Saker 

Nr. Innhold Kommentar 

1-V24 Rektor viste portalen til Miljøfyrtårn og hvilke tiltak vi setter i 
gang nå i vår og starten av nytt skoleår. Dette handler mye om 
søppel og sortering. Det skal informeres i personalet og i 
klassene, kjøpes inn nye avfallsbøtter til klasserommene, 
sjekkes av elevråd om hvor gode de ulike trinn og ansatte er til 
å sortere og det skal settes i gang undervisningsopplegg med 
fokus på sortering og gjenbruk. Vi tar gjerne imot tips og hjelp 
fra foresatte som er gode på å reparere klær og gjenstander, 
for i oktober ønsker vi at alle trinn har ei uke med overskriften: 
«Vi fikser det!». Fokuset vil være gjenbruk og reparering av 
ødelagte ting. 

 

2-V24 Hva er skolen opptatt av nå? 
- Økonomien er stram, men vi har som mål å ikke 

overforbruke. Budsjettet vårt er på ca 31 millioner. Det 
ser ikke ut til at vi trenger å ansette nye lærere, siden vi 
går ned ca 20 barn i elevtall fra høsten. Det vil være 
nødvendig å ansatte noen nye fagarbeidere, siden vi har 
fått noen oppsigelser. 

- Rektor fortalte også om hvordan vi samarbeider med de 
tre barnehagene på øya om overgang til skolen, og 
hvordan vi to ganger i vinter har samarbeidet med 
Lindebøskauen skole om god overgang til 
ungdomsskolen. 

- FAU-leder fortalte at 17.-mai komiteen har mottatt 
innspillene som skolene på øya har gitt om hvordan få 
til toget på en enda bedre måte. 
 

 

3-V24 Hva er elevrådet opptatt av nå? 
De to elevrådslærerne var forhindret fra å møte denne gangen, 
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men Linus og Emma Othilie fortalte litt om hva de har gjort i 
elevråd siden sist. Det handlet blant annet om en runde i skolen 
(inne og ute) for å sjekke sikkerhet og kvalitet på lekeapparater 
og utstyr. 
 

4-V24 Hva er FAU opptatt av nå? 

- Skolen trenger nok ressurser og nok voksen. Det er 
kravet til politikerne! 

- FAU ønsker at skolen satser mer på 
sosiallærerfunksjonen 

- Vikar skal settes inn når noen er syke. Det er særlig 
viktig at elever med enkeltvedtak om 
spesialundervisning ikke blir skadelidende av fravær til 
ansatte. 

- Skolen bør bli like god på intensive regnekurs som de er 
på intensive lesekurs. 

 

5-V24 Nicolai Østeby, vår nye politisk representant fortalte om 
aktuelle skolesaker som politikerne er opptatte av nå: 

- Det skal lages nye skoleregler (erstatter begrepet 
Ordensregler i ny Opplæringslov). Viktigste endring her 
ser ut til å bli mobilforbud i alle skolene og at 
Skolemiljøutvalgsmøter utgår og blir erstattet av 
ordinære Samarbeidsutvalgsmøter. 

- Det er en sak på politikernes bord om hvordan vi kan 
redusere mobbetallene i skolen. 

- Det er planlagt en lesesatsing fremover for å heve 
leseferdighetene til kommunens elever 

- Politikerne ønsker også å sette fokus på og drøfte 
omfanget av alternative mestringsarenaer som erstatter 
ordinær skolegang. 

- Skolestruktur i kommunen vil også bli en sak i perioden 
vi er inne i. 

 

6-V24 Det var ingen saker her (Eventuelt)  

 

Neste møte 

Dato Klokkeslett Sted 

Mandag 6. Mai 

(Skolemiljøutvalg) 

Klokken 14-15.30 Rektors kontor 

 

Ref.: Tormod Lien 

 


